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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az interpelláció címe: "Magyarország jobban teljesít. Bulgáriánál. Még. De meddig?" 

Noha az Orbán-kormány ugyan folyamatosan azt hazudja, hogy az országot sújtó munkaerőhiányt 
nem vendégmunkásokkal orvosolná, azonban ennek ellenére évről-évre nő az EU-n kívüli 
állampolgároknak kiadott munkavállalási engedélyek száma.

2018-ban 10500 ilyen engedélyt adtak ki, és volt olyan négyezer fő alatti dél-dunántúli település, 
ahova 200 ukrán vendégmunkást vezényeltek a munkaközvetítő cégek.

Rögvest az elején tegyük tisztába, hogy a munkaerőhiány oka nem a nyugatra menekülők kalandos 
természete, hanem azok a mostoha körülmények - amelyeket az elmúlt nyolc plusz egy évben - 
önök is megteremtettek.

Ahogyan az a rabszolgatörvényből is világosan kiderült, a Fidesz vegytiszta neoliberális recept 
szerint a munkavállalói jogok sárba tiprásával szeretné tovább növelni az ország versenyképességét.
De ez csak tovább rontja a helyzetet: gyorsítja az elvándorlást és növeli a vendégmunkások számát.

A magyar elmegy, de a Fidesz által dédelgetett multik majd hoznak a helyükre mást.

A problémát csak valódi bérfelzárkóztatással lehet megoldani, hiszen zavaró, hogy már a román, a 
szlovák és a lengyel béreknek is nagyobb a vásárlóereje, a magyar fizetések pedig csak a bolgárokét
előzik. Ezt visszájára fordítani persze nem lenne gyerekjáték. Mindezt csak úgy lehetne elérni, ha a 
magyar gazdaságon belül a nagy hozzáadott értékű ágazatok felé történne elmozdulás.

Ennek előfeltétele viszont az oktatási rendszer megerősítése, amit a kormány egyelőre szemmel 
láthatóan nem vesz észre. Mint ahogyan azt sem, hogy kutatás-fejlesztésre fordítható forrásokat 
nem lerabolni, hanem jelentősen növelni kellene.

Az autokrata Fidesz-rezsim értelmiség- és tudásellenes politikája persze nem így gondolkozik.



A NER - egy kifejlett banánköztársasághoz illő módon - csak Magyarország lemaradását 
konzerválja a lépéseivel. Tudás helyett a könnyen ellopható stadionbetonba és esztelen, túlárazott 
presztízsprojektekbe önti az adóforintokat.

Úgy esély sem lesz a felzárkózásra, hogy a K+F ráfordítások egy főre jutó összege negyede az 
uniós átlagnak, 2010 óta pedig a felére csökkent az állami szféra kutatás-fejlesztési szektorra 
fordított kiadásainak értéke, holott 21. századi sikerességünk egyik kulcsa az innováció lehetne.

Érthetetlen, hogy miért akarják odabilincselni az értékláncok aljára a magyar munkavállalókat.

Érthetetlen, hogy miért nem tesznek végre a szakszervezeti mozgalom megerősödéséért.

Várom érdemi válaszát!
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